
Klienti Hanka a Pavel, terapie s párem terapeutů  

 

Jinak Vám ještě jednou moc děkuju za tu hodinu s Vámi a Vaším kolegou, 

 dělat 

 párovou terapii takto ve dvou se mi zdá z mnoha důvodů jako geniální nápad, 

 cítila jsem se dobře a podle Pavlových reakcí soudím, že i Pavel, který 

 bývá 

 podle mých zkušeností z počátku trochu naježený a nedůvěřivý, prostě to 

 nebyla 

 žádná přesilovka a bylo to takové pěkně vyrovnané, až mě skoro mrzí, že 

 teď 

 s 

 Pavlem nemáme žádné párové téma :-). 


